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sens beslut om att miljöförvaltningen ej ska utre-

da möjligheten till att fortsätta utbilda fastighets-

ägare i energieffektivisering och egenkontroll 

Dnr 315-2801/2008 

 

 

Miljöförvaltning i Stockholms stad har i ett projektet ”Energieffektiva fastig-

heter” utbildat fastighetsägare i energieffektivisering. 250 fastighetsägare har 

deltagit i utbildningen och de åtgärder som genomförts motsvarar en minsk-

ning av C02utsläppen med 313 ton. 

 

Fastighetsägarprojektet har genomförts i tre delprojekt 

Energirådgivning 

Energiinventering 

Klimatrådgivning till hushållen 

 

Vi vet att den största delen av energianvändningen i Sverige går åt till dels 

fastigheter, dels till transporter. Den satsning som Stockholms stad, miljöför-

valtningen, gjorde gentemot fastighetsägarna var av stort värde och mycket 

uppskattad. 

 De fastighetsägare som deltog i utbildningen ansåg att det givit dem kun-

skap så att de rent konkret kan påbörja ett arbete med att minska sin energian-

vändning och stärkt sitt arbete med egenkontroll. 

 Alliansen har satt upp mål för utsläppsminskning i staden, liksom vi social-

demokrater har gjort. Målen skiljer sig åt därför att vi vill satsa ytterligare för 

att minska utsläppen per innevånare mer än alliansen. Vi tror att massiva insat-

ser ska genomföras med staden som ”motor” i detta arbete. 
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 Min fråga till borgarrådet är: 

Varför har alliansen i Stockholm stad sagt nej till att utreda möjligheter-

na för miljöförvaltningen att fortsätta utbilda fastighetsägare i energief-

fektivisering och egenkontroll? 

 

Stockholm den 1 december 2008 

 

Malte Sigemalm 


